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E. Purkyně  k současné situaci ve zdravotnictví 

Poměry ve zdravotnickém systému v  České republice jsou dlouhodobě deformované. Velice 

naléhavě na tuto neutěšenou situaci již několik měsíců upozorňují lékaři ve své 

protestní kampani. Vinu za současný stav nesou všechny politické reprezentace za posledních 

dvacet let, ne lékaři!  Výsledkem nečinnosti a nezájmu námi volených zákonných zástupců je 

zcela nekompetentně nastavený úhradový systém, který kalkuluje s podhodnocenou a 

naprosto neadekvátně nízkou cenou práce lékaře. Profesní motivaci lékařů nesnižuje jen nízká 

mzda kompenzovaná částečně vysokými počty přesčasových hodin, ale mimo jiné i 

nepřátelsky nastavený systém postgraduálního vzdělávání. Je smutné, že až radikální lékařská 

akce musela upozornit na to, jak problematická je situace v českém zdravotnictví. Předchozí 

umírněné protesty však žádnou odezvu nepřinesly. Výbor SSLB ČLS JEP považuje 

požadavky deklarované v akci „Děkujeme, odcházíme“ za spravedlivé, opodstatnělé a 

protestní postup lékařů podporuje. 
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